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Mattia Destro wciąż leczy uraz kolana. Zawodnik opuścił całe

przygotowania do nowego sezonu i nie wiadomo, kiedy wróci do

regularnych treningów oraz jak długo potrwa powrót na boisko. Gracz

udzielił wywiadu dla Roma Channel.

 

Jak się czujesz? Jak przebiega rehabilitacja?

- Sprawy idą dobrze, trzeba jedynie pracować i kontynuować to, co robimy.

 

W jakim jesteś punkcie? Co się stało?

- To, w jakim znajduję się punkcie, sprawdzamy dzień po dniu, sprawdzamy jak

reaguje kolano, musimy myśleć o jak najszybszym możliwym powrocie.

 

Kiedy wrócisz?

- Celem jest jak najszybszy możliwy powrót, jednak ustalanie daty nie jest proste,

gdyż musimy wiedzieć, jak, dzień po dniu, reaguje kolano.

 

Jest wielkie zaufanie kierownictwa w twoim kierunku, jak się z tym

czujesz?

- Teraz priorytetem jest kolano, podobają mi się słowa wypowiedziane przez

dyrektora, jednak gdy wrócę do grupy, będę musiał zrobić wszystko, aby być

gotowym.

Kiedy wrócisz do grupy?

- Nie można ustalić daty.

 

Leczyłeś się poza Romą. Wyjaśnij.

- Gdy nie można trenować na boisku z kolegami, gracz cierpi, stąd z tego i innych

powodów, porozumieliśmy się z klubem odnośnie spędzenia okresu z dala od

Trigorii.
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Jutro Open Day.

- To będzie piękny dzień.

Eksperci wypowiadają się o tobie w poważny sposób, to dodatkowy

stymulant?

- To duży bodziec, aby wrócić i wrócić w sposób właściwy, jak najwcześniej, do

zespołu. Pomysłem jest praca, wiele pracy.

Jaki rodzaj pracy przechodzisz?

- Dużo siłowni, aby wzmocnić mięśnie.

Ile dałeś procentowo Romie?

- Mam nadzieję dać dużo teraz, gdy wrócę. Właściwym jest gdy każdego roku

musisz się poprawić i spisać się lepiej niż w poprzednim. Mam nadzieje tego

dokonać.

Jak rodzi się nowa Roma? Ktoś ciebie uderzył?

- Niedawno wróciłem i miałem mało okazji na przebywanie z grupą, z tego co widzę

jest to silna grupa z mocnymi graczami, mamy nadzieję rozegrać dobry sezon

 

Gdzie was umieścisz?

- Celem jest zawsze dojście do Europy i mamy nadzieję osiągnąć ten cel.

Co myślisz o Rudim Garcii?

- Jestem krótko z grupą, mam nadzieję poznać go lepiej, gdy wrócę i poznać lepiej

kolegów.

 

Nowa koszulka?

- Piękna idea, koszulka jest ważną częścią dla kibiców i wybór przez nich jest bardzo

piękną rzeczą.

Zaproszenie na Open Day?
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- Czekamy na was wszystkich jutro na Stadio Olimpico. Razem powinniśmy, my i wy,

mieć wielki rok.
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